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OBEC ŠTÓS, 044 26 ŠTÓS, okres Košice-okolie 
              
 
                                              

Z Á P I S N I C A 
 

 

z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Štós, konané dňa 21.03.2024. 
 
Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Štós. 
 
Prítomní:                  
 
Poslanci obecného zastupiteľstva:  
Rastislav Balog 
Ing. Michaela Flachbartová 
Vojtech Klučarovský 
Alexander Šimko  
Anton Imling  - na začiatku OZ neprítomný, prítomný bol až pri rokovaní bodu 1 b  
Ing. Vladimír Nagy 
René Billík  
 
Starosta obce Helmut Heinz                          
Zamestnanci obce: Ing. Jana Slavkovská, Silvia Hegedüšová, Bc. Lucia Schürgerová  
Ing. Juraj Mosej – kontrolór obce – na začiatku OZ neprítomný, prítomný bol po schválení 
uznesenia č. 85/2024 
                          
Otvorenie zasadnutia: 
Zasadnutie otvoril predsedajúci Helmut Heinz, starosta obce Štós. 
 
Priebeh rokovania:                                             
Predsedajúci Helmut Heinz oznámil, že zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané 
v stanovenej lehote a že všetci poslanci obecného zastupiteľstva boli na toto zasadnutie 
písomne včas pozvaní. Ďalej konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov Obecného 
zastupiteľstva sú prítomní 6 poslanci, teda zasadnutie obecného zastupiteľstva je v zmysle § 
12 ods.7 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení uznášaniaschopné.   
 
Bod 1.a 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol poslancov: René Billík, Rastislav Balog 
Za overovateľov zápisnice predsedajúci navrhol poslancov: Ing. Vladimír Nagy, Alexander 
Šimko 
Návrhová komisia ako aj overovatelia zápisnice boli uznesením schválení.  
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Bod 1.b 
Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení z uplynulých zasadnutí obecného zastupiteľstva vykonal starosta 
obce Helmut Heinz. Konštatoval, že k 21.03.2024 nezostalo žiadne nesplnené uznesenie. 
 
Bod 2 
Schválenie programu 
Predsedajúci Helmut Heinz predložil návrh programu rokovania. Program rokovania obecné 
zastupiteľstvo schválilo.  

  
Bod 3 
Schválenie VZN obce Štós o prevádzkovom poriadku pohrebiska zriadeného na území 
obce Štós 
Prednostka p. Ing. Jana Slavkovská  predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós.  
Písomný materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním 
rokovania OZ.   
Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom 
nariadení obce Štós č. 1/2024 o prevádzkovom poriadku pohrebiska zriadeného na území 
obce Štós. 
 
Bod 4 
Schválenie VZN obce Štós, ktorým sa zrušuje VZN č. 4/2009 o určení  výšky dotácie na 
prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy 
a dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Štós 
Prednostka p. Ing. Jana Slavkovská  predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós.  
Písomný materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním 
rokovania OZ.   
Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom 
nariadení obce Štós č. 02/2024, ktorým sa zrušuje VZN č. 4/2009 o určení výšky dotácie na 
prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy a dieťa 
materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Štós. 
 
Bod 5 
Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu obce Štós 
Obecné zastupiteľstvo v tomto bode na návrh starostu obce p. Helmuta Heinza prerokovalo a 
uzneseniami schválilo čerpanie rezervného fondu na nasledovné účely: 
Rekonštrukcia miestnych komunikácií a priestranstva – parkoviska pri bytových domoch 
č.súp. 262,263 v obci Štós  - čerpanie rezervného fondu vo výške 60.000,00 Eur – schválené 
uznesením 
Starosta informoval o výške finančných prostriedkov na účte rezervného fondu, ktoré je 
potrebné čerpať v prospech obce. Oboznámil prítomných o najhorších úsekoch ciest, ktoré je 
nutné opraviť a požiadal OZ, že ak majú iné návrhy, nech ich predložia. V súvislosti na to 
uviedol poslanec Billík R., že bol občanmi viackrát oslovený, či by nemohol byť umiestnený 
pred budovou základnej a materskej školy spomaľovací prah – retardér. 
Vypracovanie projektovej dokumentácie k stavbe – rekonštrukcia obecného vodovodu v časti 
bytové domy č. súp. 208-213 na parcele č. 966 v obci Štós – čerpanie rezervného fondu vo 
výške 2.000,00 Eur – schválené uznesením 
Starosta informoval o nedávnej poruche vodovodu pred bytovými domami – Spoločenstvo 
ABC. Je tam potrebné vymeniť staré kovové potrubie a tým by sa odstránil aj ďalší problém 
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– zakalovanie vody. V tomto čase sa pracuje na vyhotovení projektovej dokumentácie, po jej 
zhotovení bude vyhlásená súťaž na zhotoviteľa prác. 
Zapracovanie zmien do projektovej dokumentácie na realizáciu kamerového systému v obci 
Štós – čerpanie rezervného fondu vo výške 300,00 Eur – schválené uznesením 
Starosta informoval o zmenách, ktoré je potrebné zahrnúť do projektu, pretože v stanovisku 
VSD bolo zamietnuté využitie vlastnej optickej siete. 
Realizácia kamerového systému v obci Štós – čerpanie rezervného fondu vo výške 60.000,00 
Eur – schválené uznesením 
Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie NFP by mala byť vyhlásená v mesiaci apríl 
2024. Finančné prostriedky za realizáciu kamerového systému uhradí obec z vlastných 
zdrojov, následne budú refundované. 
 
Bod 6 
Schválenie I. úpravy rozpočtu Obce Štós za rok 2024 
Prednostka Ing. Jana Slavkovská oboznámila poslancov s upravovanými položkami rozpočtu 
obce Štós č. 1 na rok 2024. Poslanec Ing. Nagy požiadal o zasielanie podrobnej úpravy 
rozpočtu obce Štós.  
Úprava rozpočtu v členení na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie rozpočtovej 
klasifikácie bola uznesením schválená. 
 
Bod 7 
Schválenie Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Štós 
Prednostka p. Ing. Jana Slavkovská  oboznámila poslancov s obsahom Zásad hospodárenia 
s finančnými prostriedkami obce Štós.  Písomný materiál k tomuto bodu bol poslancom 
zaslaný v časovom predstihu pred konaním rokovania OZ.   
Schváleniu nových Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Štós predchádza 
zrušenie pôvodných Zásad rozpočtového hospodárenia obce Štós schválených dňa 
19.10.2011. Za zrušenie pôvodných Zásad boli za iba 3 poslanci - časť uznesenia pod písm. 
a) nebola schválená. O prijatí nových Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami sa 
nehlasovalo. Dôvodom nezrušenia pôvodných Zásad bolo podľa poslanca Ing. Nagyho 
absencia výroku v Zásadách o tom, aby poslanci mali právomoc spolurozhodovať 
o zostavovaní rozpočtu obce. Prednostka Ing. Slavkovská uviedla, že v nových Zásadách 
vypracovaných podľa viacero platných právnych predpisov sa uvádza, že na zostavovaní 
rozpočtu obce a rozhodovaní o ňom sa podieľa obecné zastupiteľstvo a obecný úrad 
prostredníctvom zamestnancov 
 
Bod 8 
Správa hlavného kontrolóra obce Štós o kontrolnej činnosti za rok 2023 
V tomto bode bola obecnému zastupiteľstvu predložená správa kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra obce Štós za rok 2023. Obecné zastupiteľstvo vzalo túto správu uznesením na 
vedomie. 
 
Bod 9 
Rôzne 
Starosta obce v tomto bode informoval poslancov OZ o nasledovných skutočnostiach: 

- MOaPS – základné informácie o činnosti členov, o začiatku realizácie, 
o poskytnutých finančných prostriedkoch, mobilné čísla na členov MOaPS sú 
zverejnené na web stránke obce Štós – v časti kontakty 

- V rámci projektu Obnova budovy OcÚ sa stále čaká na schválenie žiadosti o NFP 
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- Konateľ OPLSaR, s.r.o. p. Šimko Alexander navrhol zvolať pracovnú poradu 
poslancov OZ, na ktorej predloží Správu o hospodárení OPLSaR, s.r.o.za rok 2023  

P. Simonová Z. uviedla, že v obecných novinách bolo potrebné uviesť nové ceny za predaj 
palivového dreva. 
P. Raáb D. navrhol konateľovi p. Šimkovi A., že kúpi od OPLSaR, s.r.o. uhádzané drevo po 
ťažbe, podľa jeho názoru ostáva v lese nespeňažený veľký objem dreva. 
Poslanec Klučarovský V. navrhol: 
- umiestniť bezpečnostné zrkadlá na vozovku pri výjazde od „lesníckej“ bytovky a smerom 
na autobusovú zastávku pri detskom domove, 
- postaviť na autobusovej zastávke pri detskom domove prístrešok v prípade nepriaznivého 
počasia – p. starosta na to uviedol, že v minulosti tam prístrešok bol, ale v blízkosti bývajúci 
občania sa častokrát sťažovali na rušenie nočného kľudu, 
- opraviť pamätník 2.sv.vojny umiestnený v miestnom parku na podnet občana p. Jaška – p. 
starosta reagoval, že čakáme v tomto čase na zaslanie cenovej ponuky na rekonštrukciu 
pamätníka firmou, ktorá bola oslovená a ktorej výška finančných prostriedkov je povinnou 
informáciou v žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov na rekonštrukciu pamätníka 
Občan p. Kočiš R. sa opýtal, aké má obec plány s využitím kultúrneho domu – p. starosta na 
to reagoval, že prevádzka kultúrneho domu je veľmi nákladná, doteraz obec investovala 
veľký objem finančných prostriedkov z vlastných zdrojov a z úveru, ktorý obec stále spláca. 
Kultúrnospoločenská budova je využívaná na obecné akcie a slúži tiež na prenájom občanom 
a predajcom. 
 
 
Bod 10 
Záver 
V závere zasadnutia OZ p. starosta Helmut Heinz ukončil rokovanie a poďakoval za účasť 
poslancom OZ ako aj ostatným prítomným.   
 
 
 
 
 
 
Helmut Heinz                                                  Ing. Jana Slavkovská 
Starosta obce Štós                                           Prednostka OcÚ Štós – zapisovateľka 
 
 
 
Overovatelia: 
 
Ing. Vladimír Nagy                                      Alexander Šimko 
 
 


